



G-PIIRIN PIIRIFOORUMI 19.9.2026

KUTSU

Hyvää alkanutta Lions-kautta kaikille piirin klubeille ja jäsenille.

Kuten piirin toimintasuunnitelmassa on mainittu niin G-piirin piirifoorumi pidetään lauantaina 19.9. ja paikkana on Muuramen Riihivuoressa sijaitseva ravintola Riihikelo. Riihivuorentie 313, 40950 Muurame. Peurunka oli toiveissa, mutta siellä oli tilat jo varattu.

Ohjelma:

10.00 Alkukahvi ja suolainen

10.30 Yhteinen alkuinfo kaikille

11.30 Jakautuminen ryhmiin:

Ryhmä 1: kaikki uudet jäsenet, joille pidetään oma infotilaisuus ja keskustelua etukäteiskysymyksiin perustuen. Uusia jäseniä ovat n. 2 vuoden sisällä jäseniksi tulleet ja toki kuka tahansa, joka on kiinnostunut aiheesta, saa osallistua, myös kummit.

Toisena jaetaan koko porukka ryhmiin, jotka kiertävät rastilta toiselle. Ryhmät olisi tarkoitus jakaa niin, ettei samasta klubista olisi henkilöitä yhdessä ryhmässä, paitsi jos osanottajia on hyvinkin runsaasti. Näissä ryhmissä olisi myös tarkoitus käydä keskustelua eri aihepiireistä Lions-toimintaan liittyen ja niidenkin pohjana olisivat etukäteiskysymykset. Ryhmiä olisi tarkoitus olla 4–5 ja kukin keskustelupiste kestäisi 20–30 min.

Näiden keskustelujen pohjalta laaditaan sitten muistio piirin nettisivulle, mikä on kaikkien käytettävissä.

13.30. Lounas ja tilaisuuden päätös

Tarjoiluiden osalta maksu suoraan ravintolaan, ja hinta on 33€ per henkilö.

Ilmoittautumiset su 13.9. mennessä DG Pasi Tilanderille [pasi.tilander\(at\)lions.fi](mailto:pasi.tilander(at)lions.fi). Laittakaa myös mahdolliset ruokavaliotarpeet ja osallistutteko uusien infoon vai kiertäviin rastipisteisiin.

Etukäteiskysymykset:

Uudet jäsenet:

1. Miltä uusi harrastus on vaikuttanut?
2. Onko tullut kehitysideoita klubin/muuhun lionstoimintaan?
3. Oletko itse saanut tuotua uusia ajatuksia klubisi toimintaan?



G-PIIRIN PIIRIFOORUMI 19.9.2026

Ryhmät:

Palvelu:

1. Mitä toimia kaipaisit piirin taholta klubisi palvelun merkityksellisyyden lisäämiseksi?
2. Millaiseksi koet Lion portalin käytön – tarvitaanko tähän apua? Ja jos niin mitä?
3. Miksi aktiviteeteista pitää myös raportoida

Laajennus

1. Mitä klubit toivovat laajennuskoordinaattorilta?
2. Miten klubit ja yksittäiset lionit voivat auttaa laajennuskoordinaattoria onnistumaan uusien klubien synnyttämisessä piirimme alueella?
3. Onko klubeja tai yksittäisiä lioneita jotka haluavat olla osa laajennustiimiä?

Valmennus

1. Millaiseksi koette klubinne hallinnon ylläpitämisen; pressa, sihteeri, rahastonhoitaja, palvelu- ja jäsenjohtaja?
2. Millaista koulutusta ja mihin ajankohtaan kaipaatte edellä mainittujen tehtävien suorittamista varten?
3. Miten olette kehittäneet näitä tehtäviä, tai miten aiotte kehittää niitä?

Viestintä

1. Mitkä syyt hankaloittavat tai estävät klubin viestintää esim. sosiaalisessa mediassa?
2. Mitä viestejä klubit/jäsenet toivovat saavansa?
3. Miten piirin viestintä klubeille päin olisi parhaiten toteutettavissa? G-piirin nettisivulle pyritään lisäämään materiaalia tiiviimmin kuin aiemmin. Mitä aiheita siellä olisi hyvä käsitellä? (Nyt esim. piirin tapahtumakalenteri on sinne luotu ja sinne myös mm. kuvernöörin klubivierailut laitetaan)

Jäsen

1. Mitä hyviä keinoja olette käyttäneet uusien jäsenten hankinnassa?
2. Onko klubilla suunnitelmaa uusien jäsenten hankkimiseen?
3. Onko klubilla nimetty jäsenjohtaja?
4. Voisiko klubinne harkita yhteisklubina toimimista?

Nämä kysymykset olisivat keskustelun pohjana ja jos vain mahdollista niin lähettäkää vastauksia etukäteen valmennuskoordinaattori Jorma Sillanpäälle jorma@j-sillanpaa.net 13.9. mennessä niin saadaan ryhmille keskustelun pohjaa. Jos ette saa kirjallisia tuotoksia laitettua niin miettikää ainakin hieman etukäteen näitä aiheita ja keskustelu ei ole missään nimessä rajoitettu näihin kysymyksiin.

Tervetuloa ja luodaan hieman uudenmallinen ja keskusteleva piirifoorumi

DG Pasi Tilander ja G-piirin hallitus